



11 HARI UMRAH - MEDINAH / MEKKAH					BERSAMA	
BERANGKAT : 23 OCT / 30 OCT / 6 NOV / 13 NOV (SAUDI AIRLINES)					TBA	
PERJALANAN	PESAWAT	WAKTU BERANGKAT	WAKTU TIBA			
Singapura - Jeddah	SV 836	5.00 ptg	8.45 mlm			
Jeddah - Singapura	SV 836	1.55 pagi	3.30 ptg			
PESAWAT TERTAKLUK PADA PERUBAHAN					HARGA PAKEJ - DEWASA	
PENGINAPAN					4 orang sebilik	\$2,970
MADINA - DAR EIMAN TAIBAH HOTEL					3 orang sebilik	\$3,080
MAKKAH - ANJUM HOTEL					2 orang sebilik	\$3,180
PENGINAPAN DI ATAS TERTAKLUK PADA PERTUKARAN					Kanak - kanak (2-11tahun)	
HARGA TIDAK TERMASUK AIRPORT TAXS				AIRPORT TAX	Dengan Katil	\$2,650
TAXS TERTAKLUK PADA PERTUKARAN				INCLUDED	Tanpa Katil	\$2,150
ATURCARA - PERJALANAN						
HARI 01 Singapura - Jeddah- Madina	Rabu	Berkumpul di Lapangan Terbang Changi Terminal 3 . Bertolak menuju ke Jeddah dengan pesawat Saudia. Setiba di Jeddah anda akan di jemput oleh perwakilan kami dan berangkat menuju ke Madina. Setibanya di Madina check in ke hotel dan berehat.				
HARI 02 Madina	Khamis	Hari ini Jemaah akan di bimbing oleh Mutawiff kami untuk melakukan ziarah ke Masjidin Nabawi / Raudha / Maqam Rasulullah S.A.W serta para sahabat dan permaqaman Baqie.				
HARI 03 Madina	Jumaat	Pada hari ini anda akan sholat Jumaat di Masjidin Nabawi				
HARI 04 Madina	Sabtu	Pada hari ini anda akan dibawa menziarahi kota Medinah seperti Masjid Quba / Jabal Uhud / Khandak / Masjid Qiblatain dan pasar korma				
HARI 05 Madina - Mekkah	Ahad	Hari ini jemaah akan berangkat ke Makkah untuk pelaksanaan Umrah , anda akan bermiqat di Bir Ali dan meneruskan perjalanan ke Makkah dengan menaiki bas berhawa dingin.Setibanya di Makkah setelah diberi masa rehat yang secukupnya anda akan dibimbing oleh Mutawiff kami ke Masjidil Haram untuk melaksanakan Umrah pertama Tawaff Saie dan Tahalul				
HARI 06 Makkah	Isnin	Acara Bebas				
HARI 07 Makkah	Selasa	Pada hari ini anda akan dibawa menziarahi kota Mekkah seperti JabalThur, Arafah, Masjid Namirah, Jabal Rahmah, Muzdalifah, Mina, Jabal Nur. Jemaah juga akan diberi peluang untuk melaksanakan Umrah ke 2 dengan bermiqat di Jaarana				
HARI 08 Makkah	Rabu	Acara Bebas				
HARI 09 Makkah	Khamis	Umrah Tanaiem - Umrah anda yang 3				
HARI 10 Makkah - Jeddah	Jumaat	Pada hari ini anda akan sholat Jumaat di Masjidil Haram. Setelah melaksanakan Tawaff Wida' jemaah akan dibawa ke lapangan terbang Jeddah untuk penerbangan ke Singapura.				
HARI 11 Jeddah - Spura	Sabtu	Pesawat akan berangkat pada jam 1.35 pagi.Tiba di Singapura jam 3.30 petang. Kami doakan agar Umrah yang dilaksanakan di kurniakan dengan Umrah yang Makbullah.				

* ATURCARA DIATAS TERTAKLUK PADA PERUBAHAN (BOLEH BERUBAH) , MENGIKUT KEADAAN SEMASA